

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Austria, 10 Reasons to Visit Austria :

Tourism in Austria constitutes a significant part of the country's economy and accounts for about 9% of Austria's gross domestic product. Austria is one of the most visited countries in the world. In 2017, 29.5 million tourists visited the country. The most visiting country Austria is Germany. The following countries, respectively, in Germany; Netherlands, Switzerland, Italy, United Kingdom, China, Czech Republic, United States, France, Belgium, Hungary, and Poland.

1. Vienna :



Vienna is the capital of Austria and the largest city at the same time. It is also one of the most visited tourist cities in Europe. You can listen to the best classical music composers of the world as you can watch the elegant Vienna Valkyrie. When you come to the city, there are many alternative

travel proposals for you that will impress you with medieval buildings. If you come here, you should visit Graben Street, Vienna State Opera House, St. Stefan Cathedral, Hofburg Palace, Belvedere Palace, Schönbrunn Palace, Albertina Museum, Vienna City Hall, Mariahilfer Street, Museumsquartier, Karl Church, Vienna Art History Museum, and the Hundertwasser House.

2. Hallstatt :



Hallstatt is one of the most beautiful peasants of the world, based on the city of Salzkammergut in Austria. This village has been listed on the UNESCO World Heritage List with its natural beauty and visual appeal. It is especially a place where photograph buffs and travelers flock. Austria is one of the first to come to mind when it comes to the country you need to travel around Europe. This is one of the 5 most photographed places in the world. The most interesting part of the work is that the Chinese who visit here made a replica of this town, which is very popular here, on their own soil. It is said that the history of this village is 7000 years old.

3-Graz :



Graz, the capital of Austria's Styrian province, is the second largest city in the country after Vienna. It is one of the best preserved cities in Europe. It attracts a large number of visitors every year with its brilliant nature and valuable historical structures. It is a touristic city which houses the streets bearing the Middle Age breeze, history-smelling museums and diverse cultures.

4. Salzburg :



Situated in the central northern part of Austria, Salzburg is a wonderful city worth visiting. As for Salzburg, music and entertainment are the first to come to mind. Because Salzburg is the city where Mozart was born. When you travel in the streets, you can not get yourself into music. Again, there are many historical buildings. Although damaged in World War II, it is now protected by UNESCO.

5. Innsbruck :



Located in the Austrian province of Tyrol, Innsbruck is a worthwhile European city. It is the first city in Europe to come to mind when it comes to winter sports. Even in 1964 and 1976 he hosted the winter Olympics. The streets that smell of history attract many visitors every year with its uniqueness and natural beauty. You can come here in the winter months and enjoy a great holiday.

6. Zell am See :



Zell am See, situated on the border of Austria's Salzburg province, is a holiday resort with a distinctive renaissance in every season. Come here in the winter and enjoy a skiing experience, you can swim on the lake shores that come in the summer months and turn into a beach. Beside this, breathtaking scenery and virgin nature dazzle.

7. Bad Gastein :



Bad Gastein, in the state of Salzburg, Austria Johann im Pongau is a holiday town in the neighborhood. This town; Spas, ski slopes, abundant oxygen air and lush forests attract many visitors throughout the year. What makes this town really popular is its baths. Built at an altitude of about 1000 meters above sea level, this town is a place where you can escape to find peace all seasons. Here, both health and nature are quite suitable for tourism.

8. Wachau :



Located between Melk and Krems-Donau towns, Wachau is one of the most beautiful river valleys in Europe. This valley, which is divided into two by the Danube River, is dazzling with its vineyards and vineyards. Beside this, there are about 500 historical buildings along the valley. The first time you see this place, you do not believe it's real. Perhaps you perceive it as a place thrown out of fairytales. It is really a place to say a corner from heaven. Moreover, this valley has been taken to the world list by UNESCO.

9. Wörthersee Lake :



Wörthersee Lake, located in the southern Austrian province, is 20 km long and 2 km wide and is one of the most beautiful lakes on earth. It's like a gift from heaven to the world. Especially the mid-century architectural structures and enormous integrity of the forests around the lake creates. In the summer months, it is home to water sports such as swimming and canoeing.

10. Hochosterwitz Castle :



Hochosterwitz Castle is the first chateau of medieval Europe. The build date of the castle dates back to the 9th century. Built on a 160 m high Dolomite rock, this castle is dazzling. The castle has 14 different gates. All the doors are given a name. To visit here, you need to walk 14 different doors and walk 620 meters.

TR

Avusturya'da Turizm, Avusturya'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Avusturya'da turizm, ülke ekonomisinin önemli bir bölümünü oluşturur ve Avusturya'nın gayri safi yurtiçi hasılasının yaklaşık %9'unu oluşturur. Avusturya, dünyanın en çok ziyaret edilen ülkelerinden biridir. 2017 yılında ülkeyi 29,5 milyon turist ziyaret etti. En çok ziyaret edilen ülke Avusturya Almanya'dır. Almanya'da sırasıyla şu ülkeler; Hollanda, İsviçre, İtalya, Birleşik Krallık, Çin, Çek Cumhuriyeti, Amerika Birleşik Devletleri, Fransa, Belçika, Macaristan ve Polonya.

1- Viyana :

Viyana, Avusturya'nın başkenti ve aynı zamanda en büyük şehridir. Aynı zamanda Avrupa'nın en çok ziyaret edilen turistik şehirlerinden biridir. Zarif Vienna Valkyrie'yi seyrederken dünyanın en iyi klasik müzik bestecilerini dinleyebilirsiniz. Şehre geldiğinizde orta çağdan kalma yapılarla sizi kendine hayran bırakacak pek çok alternatif gezi önerisi var. Buraya gelerseniz Graben Caddesi, Viyana Devlet Opera Binası, St. Stefan Katedrali, Hofburg Sarayı, Belvedere Sarayı, Schönbrunn Sarayı, Albertina Müzesi, Viyana Belediye Binası, Mariahilfer Caddesi, Museumsquartier, Karl Kilisesi, Viyana Sanat Tarihi Müzesi, ve Hundertwasser Evi.

2- Hallstatt :

Hallstatt, Avusturya'nın Salzkammergut şehrine dayanan dünyanın en güzel köylülerinden biridir. Bu köy, doğal güzelliği ve görsel çekiciliği ile UNESCO Dünya Mirası Listesi'ne girmiştir. Özellikle fotoğraf meraklılarının ve gezginlerin akın ettiği bir yerdir. Avrupa'yı gezmeniz gereken ülke denilince akla ilk gelen ülkelerden biri Avusturya. Burası dünyanın en çok fotoğraflanan 5 yerinden biri. İşin en ilginç yanı ise burayı ziyaret eden Çinlilerin burada oldukça popüler olan bu şehrin bir kopyasını kendi topraklarında yapmış olmaları. Bu köyün tarihinin 7000 yıllık olduğu söylenmektedir.

3- Graz :

Avusturya'nın Steiermark eyaletinin başkenti olan Graz, Viyana'dan sonra ülkenin ikinci büyük şehridir. Avrupa'nın en iyi korunmuş şehirlerinden biridir. Muhteşem doğası ve değerli tarihi yapıları ile her yıl çok sayıda ziyaretçi çekmektedir. Orta Çağ esintilerini taşıyan sokakları, tarih kokan müzeleri ve farklı kültürleri içinde barındıran turistik bir şehirdir.

4- Salzburg :

Avusturya'nın orta kuzey kesiminde yer alan Salzburg, görülmeye değer harika bir şehirdir. Salzburg denilince akla ilk gelen müzik ve eğlencedir. Çünkü Salzburg, Mozart'ın doğduğu şehirdir. Sokaklarda dolaşırken kendinizi müziğe bulamıyorsunuz. Yine birçok tarihi yapı var. Dünya Savaşı'nda hasar görmesine rağmen, şu anda UNESCO tarafından korunmaktadır.

5- Innsbruck :

Avusturya'nın Tirol eyaletinde bulunan Innsbruck, değerli bir Avrupa şehridir. Avrupa'da kış sporları denilince ilk akla gelen şehirdir. 1964 ve 1976'da bile kış olimpiyatlarına ev sahipliği yaptı. Tarih kokan sokaklar, eşsizliği ve doğal güzelliği ile her yıl çok sayıda ziyaretçi çekmektedir. Kış aylarında buraya gelebilir ve harika bir tatilin tadını çıkarabilirsiniz.

6- Zell am See :

Avusturya'nın Salzburg eyaletinin sınırında yer alan Zell am See, her mevsim ayrı bir rönesans yaşayan bir tatil beldesidir. Kışın buraya gelip kayak keyfi yapabilir, yaz aylarında gelen göl kıyılarında yüzebilir ve plaja dönüşebilirsiniz. Bunun yanında nefes kesen manzarası ve bakir doğası göz kamaştırıyor.

7- Kötü Gastein :

Bad Gastein, Avusturya'nın Salzburg eyaletinde bulunan Johann im Pongau semtinde bir tatil kasabasıdır. Bu şehir; Kaplıcalar, kayak pistleri,

bol oksijenli hava ve yemyeşil ormanlar yıl boyunca birçok ziyaretçiyi kendine çekiyor. Bu kasabayı gerçekten popüler yapan şey hamamlarıdır. Deniz seviyesinden yaklaşık 1000 metre yükseklikte kurulmuş olan bu kasaba, her mevsim huzur bulmak için kaçabileceğiniz bir yer. Burada hem sağlık hem de doğa turizme oldukça uygun.

8- Wachau:

Melk ve Krems-Donau kasabaları arasında yer alan Wachau, Avrupa'nın en güzel nehir vadilerinden biridir. Tuna Nehri'nin ikiye böldüğü bu vadi, bağları ve bağlarıyla göz kamaştırıyor. Bunun yanında vadi boyunca 500'e yakın tarihi yapı bulunmaktadır. Burayı ilk gördüğünüzde gerçek olduğuna inanmıyorsunuz. Belki de onu masallardan fırlamış bir yer olarak algılıyorsunuz. Gerçekten cennetten bir köşe diyebileceğimiz bir yer. Ayrıca bu vadi UNESCO tarafından dünya listesine alınmıştır.

9- Würthersee Gölü :

Güney Avusturya eyaletinde bulunan Würthersee Gölü, 20 km uzunluğunda ve 2 km genişliğinde olup, dünyanın en güzel göllerinden biridir. Cennetten dünyaya bir hediye gibi. Özellikle yüzyıl ortası mimari yapıları ve göl çevresindeki ormanlar muazzam bir bütünlük oluşturmaktadır. Yaz aylarında ise yüzme ve kano gibi su sporlarına ev sahipliği yapmaktadır.

10- Hochosterwitz Kalesi :

Hochosterwitz Kalesi, ortaçağ Avrupa'sının ilk şatosu. Kalenin yapılış tarihi 9. yüzyıla kadar gitmektedir. 160 m yüksekliğindeki Dolomit kayası üzerine kurulmuş olan bu kale göz kamaştırıyor. Kalenin 14 farklı kapısı vardır. Tüm kapılara bir isim verilir. Burayı ziyaret etmek için 14 farklı kapı yürümek ve 620 metre yürümek gerekiyor.

السياحة في النمسا ، 10 أسباب لزيارة النمسا:

تشكل السياحة في النمسا جزءًا مهمًا من اقتصاد البلاد وتمثل حوالي 9% من الناتج المحلي الإجمالي للنمسا. النمسا هي واحدة من أكثر الدول زيارة في العالم. في عام 2017 ، زار البلاد 29.5 مليون سائح. النمسا الدولة الأكثر زيارة هي ألمانيا. البلدان التالية ، على التوالي ، في ألمانيا ؛ هولندا ، سويسرا ، إيطاليا ، المملكة المتحدة ، الصين ، جمهورية التشيك ، الولايات المتحدة ، فرنسا ، بلجيكا ، المجر ، وبولندا.

1- فيينا:

فيينا هي عاصمة النمسا وأكبر مدينة في نفس الوقت. كما أنها واحدة من أكثر المدن السياحية زيارة في أوروبا. يمكنك الاستمتاع إلى أفضل الملحنين الموسيقيين الكلاسيكيين في العالم حيث يمكنك مشاهدة Vienna Valkyrie الأنيقة. عندما تأتي إلى المدينة ، هناك العديد من مقترحات السفر البديلة التي ستثير إعجابك بمباني العصور الوسطى. إذا أتيت إلى هنا ، يجب عليك زيارة شارع جرابين ودار الأوبرا في فيينا وكاتدرائية القديس ستيفان وقصر هوفبورغ وقصر بلفيدير وقصر شونبرون ومتحف ألبرتينا ومجلس مدينة فيينا وشارع مارياهيلفر ومتحف سكوارتير وكنيسة كارل ومتحف فيينا لتاريخ الفن ، وبيت هوندرفاسر.

2- هالستات:

Hallstatt هو واحد من أجمل الفلاحين في العالم ، ومقره في مدينة Salzkammergut في النمسا. تم إدراج هذه القرية في قائمة التراث العالمي لليونسكو بجمالها الطبيعي وجاذبيتها المرئية. إنه مكان خاص يتزاحم فيه هواة التصوير والمسافرون. النمسا هي واحدة من أولى الدول التي تتبادر إلى الذهن عندما يتعلق الأمر بالبلد الذي تحتاج إلى السفر إليه في جميع أنحاء أوروبا. هذا واحد من أكثر 5 أماكن تصويرًا في العالم. الجزء الأكثر إثارة للاهتمام في العمل هو أن الصينيين الذين يزورون هنا صنعوا نسخة طبق الأصل من هذه المدينة ، التي تحظى بشعبية كبيرة هنا ، على أرضهم. يقال أن تاريخ هذه القرية عمره 7000 عام.

3- غراتس:

غراتس ، عاصمة مقاطعة ستيريا في النمسا ، هي ثاني أكبر مدينة في البلاد بعد فيينا. إنها واحدة من أفضل المدن المحفوظة في أوروبا. يجذب عددًا كبيرًا من الزوار

كل عام بطبيعته الرائعة وهياكله التاريخية القيمة. إنها مدينة سياحية تضم الشوارع التي تحمل نسيم العصور الوسطى والمتاحف التي تفوح منها رائحة التاريخ والثقافات المتنوعة.

4- سالزبورغ:

تقع سالزبورغ في الجزء الشمالي الأوسط من النمسا ، وهي مدينة رائعة تستحق الزيارة. أما بالنسبة لسالزبورغ ، فإن الموسيقى والترفيه هي أول ما يتبادر إلى الذهن. لأن سالزبورغ هي المدينة التي ولد فيها موتسارت. عندما تسافر في الشوارع ، لا يمكنك أن تدخل في الموسيقى. مرة أخرى ، هناك العديد من المباني التاريخية. على الرغم من تضررها في الحرب العالمية الثانية ، إلا أنها محمية الآن من قبل اليونسكو.

5- إنسبروك:

تقع إنسبروك في مقاطعة تيرول النمساوية ، وهي مدينة أوروبية جديدة بالاهتمام. إنها أول مدينة في أوروبا تتبادر إلى الذهن عندما يتعلق الأمر بالرياضات الشتوية. حتى في عامي 1964 و 1976 استضاف دورة الألعاب الأولمبية الشتوية. تجذب الشوارع التي تفوح منها رائحة التاريخ العديد من الزوار كل عام بتفردها وجمالها الطبيعي. يمكنك القدوم إلى هنا في أشهر الشتاء والاستمتاع بعطلة رائعة.

6- زيل أم سبي:

Zell am See ، التي تقع على حدود مقاطعة سالزبورغ النمساوية ، هي منتجع لقضاء العطلات مع نهضة مميزة في كل موسم. تعال إلى هنا في الشتاء واستمتع بتجربة التزلج ، يمكنك السباحة على شواطئ البحيرة التي تأتي في أشهر الصيف وتتحول إلى شاطئ. بجانب هذا ، المناظر الطبيعية الخلابة والطبيعة العذراء المبهرة.

7- باد جاستين:

Bad Gastein ، في ولاية سالزبورغ ، النمسا Johann im Pongau هي مدينة لقضاء العطلات في الحي. هذه المدينة المنتجعات الصحية ومنحدرات التزلج وهواء الأكسجين الوفير والغابات المورقة تجذب العديد من الزوار على مدار العام. ما يجعل هذه المدينة مشهورة حقًا هو حماماتها. تم بناء هذه المدينة على ارتفاع حوالي 1000 متر فوق مستوى سطح البحر ، وهي مكان يمكنك الهروب منه للعثور

على الهدوء في جميع الفصول. هنا ، كل من الصحة والطبيعة مناسبان تمامًا للسياحة.

8- واتشو:

يقع Wachau بين مدينتي Melk و Krems-Donau ، وهو واحد من أجمل وديان الأنهار في أوروبا. هذا الوادي ، الذي يقسمه نهر الدانوب إلى قسمين ، يتألق بكروم العنب وكروم العنب. بجانب هذا ، هناك حوالي 500 مبنى تاريخي على طول الوادي. في المرة الأولى التي ترى فيها هذا المكان ، لا تصدق أنه حقيقي. ربما تعتبره مكانًا بعيدًا عن القصص الخيالية. إنه حقًا مكان لقول زاوية من السماء. علاوة على ذلك ، تم نقل هذا الوادي إلى القائمة العالمية من قبل اليونسكو.

9- بحيرة ورثيرسي:

تقع بحيرة Wörthersee في مقاطعة النمسا الجنوبية ، ويبلغ طولها 20 كم وعرضها 2 كم وهي واحدة من أجمل البحيرات على وجه الأرض. إنها مثل هدية من السماء إلى العالم. ولا سيما الهياكل المعمارية في منتصف القرن والتكامل الهائل للغابات حول البحيرة يخلق. في أشهر الصيف ، تعد موطنًا للرياضات المائية مثل السباحة والتجديف.

10- قلعة Hochosterwitz:

قلعة Hochosterwitz هي أول قصر في أوروبا في العصور الوسطى. يعود تاريخ بناء القلعة إلى القرن التاسع. بُنيت هذه القلعة على صخرة دولوميت بارتفاع 160 مترًا ، وهي مبهرة. القلعة لها 14 بوابة مختلفة. يتم إعطاء اسم لجميع الأبواب. للزيارة هنا ، عليك السير 14 بابًا مختلفًا والمشي لمسافة 620 مترًا.